
SLAVKA JERMAN: »Novo leto nam bo prineslo veliko dela, uspeli pa
bomo le, če bomo združili svoje moči in šli po poti, ki smo si jo začrta-

li!«

,,V drugi resolucjji, sprejeti na
VII. kongiesu zveze komunistov
Slovenije, kjer je govor o nalogah
komunistov, stoji zapisano, da mo-
rajo krajevne skupnosti izhajati iz
potreb delovnih ljudi in občanov,
čivečih na določenem območju.
Isto poudarja tudi resolucija, spre-
jeta na X. kongresu ZKJ. Kako vi to
kot predsednica zbora kiajevnih
skiipnosti naše občinske skupščine
pojrnujete in po šestmesečnem delu
ocenjujete to resolucijp in delo tega
zbora? "

Vprašanje je zelo zanimivo. Ob
njem sem se resno zamislila kot
občanka in kot predscdnica zbora.
Sodim, da je do končne realizacije
te resolucije še zelo daleč. Da bi
resolucija zaživela v praksi, jo mo-
rajo dojeti vsi občani in izvajalci
nalog razvoja naše samoupravne
diužbe. Misli te resolucije bodo
uresničene šele, ko bodo upoštevane
in realiziiane vse želje in mnenja
občanov in ko bodo vsi programi
temeljili na dejanskih potrebah
občanov.

Osnovna izhodišča za uresničitev
resolucije so podana v zakonu o
pripravah novega družbenega načrta
Jugoslavije za obdobje 1976-1980.
V naši občini bodo ideje resolucije
pričeli uresničevati z izdelavo in
spiejemom srednjeročnega načrta
razvoja. občine in krajevnih skup-
nosti. S tem načrtom bo občanom
dana možnost prikazovanja potreb
in oblikovanja skupnih interesov in
ciljev. Te potrebe pa se bodo morale
tudi uresničevati v skladu s finanč-
nimi možnostmi, skupnimi napori in
medsebojnim dogovarjanjem. Od

programiranja veiiko pričakujem,
Ce že ne bo mogoče uresničiti vseh
želja občanov, pa bomo vsaj zanje
vedeli in jih realizirali kasneje. Ce
bomo upoštevali sprejete piograme,
bo' mogoče dolgoročno uresničiti
tudi dosti želja občanov v KS. Pri
tem pa se moramo resno lotiti ukre-
pov, da kršilce dogovorjenih nalog
kiičemo na odgovornost. Le tako
bomo spoštovali vse resolucije, ki
smo jih sprejeli in za katere smo se
dogovorili. Skozi sedanje dele zbora
ugotavijamo, da delegati, ko pre-
našajo stališča svoje baze, že izvajajo
del resolucije. Vse predloge in pri-
pombe delegati oblikujejo v svojih
temeljnih delegacijah, ki so odraz
potreb občanov na določenem po-
dročju.

,,Kako gledate na naloge in delo
tega zbora v letu 1975 glede na
izkušnje in težave, ki so se pojavile z
uvedbo novega sistema? "

- V letu 1975 bomo imeli veliko
nalog. Sedanje izkušnje pa kažejcv
da smo na dobri poti. Seveda imamo
težave z inflacijo in raznimi ukrepi,
ki sežejo občanu v žep, pa tudi v
občinski finančni pioiačun. Odpra-
vili smo začetne težave, ki so se
pojavile ob novem delegatskem
sistemu. Razprave na zboru so kvali-
tetne in tudi stališča oblikovana
tako, da iz njih veje želja občana.
Imamo pa probleme s kadrovsko
zasedbo posameznih strokovnih
mest, kajti občanom ne moremo
vedno ponavljati opravičil, da želja
nismo uresničili, kei manjka kadrov.
Seveda pa se moramo po drugi plati
otepati prevelike administracije, ker
tudi ta hiomi delo zborov.

,,Katerim nalogam se^o vai zbor
v letu 1975 največ posvetil in kaj
želite občanom ob novem letu? "

- Naš zbor se bo moral posvetiti
pripravam za sprejemanje srednje-
ročnega programa razvoja občine in
krajevnih skupnosti, tekočim reševa-
njem zadev in pristojnosti zbora,
iskanju poti k povezovanju krajev-
nih skupnosti in le-teh z organiza-
cijami zdiuženega dela in realizira-
nju nalog, ki so bile sprejete v letu
1974, a trajajo. daljše obdobje. Po-
svetiti bo treba pozornost tudi ure-
janju statutov in drugih normativnih
aktov KS, zlasti pa okrepiti mate->
rialne baze za delo KS. Na koncu
želim vsem delegatom žbora KS in
občanom srečno novo leto ih veliko
osebnega zadovoljstva.


